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Αθήνα, 14 Ιουνίου 2022 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς τον Υπουργό Εργασίας και Κοινωνικών Υποθέσεων 

 

Θέμα: Απαράδεκτη η καθυστέρηση της  κυβέρνησης της ΝΔ να 
καταστήσει υποχρεωτική την ΣΣΕ Ηλεκτρολόγων 

Σύμφωνα με το Δελτίο Τύπου του Υπουργείου Εργασίας (08/05/2021) άνοιγε ο 
δρόμος της επέκτασης τριών κλαδικών Συλλογικών Συμβάσεων Εργασίας, 
“καθώς η Ολομέλεια του Ανώτατου Συμβουλίου Εργασίας (ΑΣΕ) (...), έδωσε 
θετική γνωμοδότηση προς τον υπουργό Εργασίας και Κοινωνικών Υποθέσεων 
προκειμένου να κηρυχθούν ως γενικά υποχρεωτικές για όλους τους 
εργαζομένους και εργοδότες των επαγγελμάτων και κλάδων που αφορούν  - 
μεταξύ άλλων - την από 18.3.2021 Σ.Σ.Ε. «Για τους όρους αμοιβής και εργασίας 
των ηλεκτρολόγων ηλεκτρολογικών καταστημάτων όλης της χώρας»”, η οποία 
ήταν διετής και λήγει στις 31.12.2022.  

Μάλιστα, το σχετικό δελτίο τύπου κατέληγε λέγοντας ότι ο Υπουργός Εργασίας 
“θα υπογράψει τις σχετικές αποφάσεις εντός των επόμενων ημερών, όπως 
προβλέπεται από την κείμενη νομοθεσία”, αποδεικνύοντας “με πράξεις ότι 
στέκεται στο πλευρό των εργαζομένων και της υγιούς επιχειρηματικότητας, 
χωρίς εκπτώσεις στην τήρηση των κανόνων του συλλογικού εργατικού δικαίου”. 

Αντίστοιχες δηλώσεις είχε κάνει και ο Υφυπουργός Εργασίας, κ. Π. Τσακλόγλου 
στη Βουλή απαντώντας σε σχετικό μέσο κοινοβουλευτικού ελέγχου. 

Παρόλα αυτά, ένα χρόνο μετά, οι σχετικές εξαγγελίες έχουν μείνει στα χαρτιά, 
αναδεικνύοντας, για άλλη μία φορά, την συνειδητή επιλογή της κυβέρνησης να 
τάσσεται στο πλευρό των εργοδοτών και των συμφερόντων τους.  

Πέραν του εμπαιγμού των εργαζομένων, όπου ένα χρόνο και πλέον περιμένουν 
την υπογραφή της σχετικής ΣΣΕ, είναι συχνό το φαινόμενο, σε εταιρείες όπως 
η ΔΕΔΔΗΕ, όπου οι συμβάσεις γίνονται με εργολάβους, να προσλαμβάνεται, 
λόγω της μη υποχρεωτικότητας, ανειδίκευτο προσωπικό, με τον κατώτατο 
μισθό, με τραγικά πολλές φορές αποτελέσματα, όπως τα θανατηφόρα 
ατυχήματα των τελευταίων μηνών. 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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Δεδομένου ότι, έχει περάσει πλέον του ενός έτους από την ημέρα που η 
Ολομέλεια του ΑΣΕ γνωμοδότησε θετικά υπέρ της γενικής υποχρεωτικότητας 
της ΣΣΕ που αφορά τους ηλεκτρολόγους ηλεκτρολογικών καταστημάτων. 

Δεδομένου ότι, μέχρι σήμερα, ο αρμόδιος Υπουργός δεν έχει υπογράψει τις 
σχετικές αποφάσεις, παρά τις περί του αντιθέτου βαρύγδουπες διαβεβαιώσεις. 

Δεδομένου ότι, η έλλειψη υποχρεωτικότητας οδηγεί σε πρόσληψη 
ανειδίκευτου προσωπικού με τραγικά δυστυχώς αποτελέσματα. 

Ερωτάται ο αρμόδιος Υπουργός: 

Προτίθεται να υπογράψει άμεσα τις σχετικές αποφάσεις προκειμένου να 
κηρυχθεί ως γενικά υποχρεωτική για όλους η από 18.3.2021 Σ.Σ.Ε. «για 
τους όρους αμοιβής και εργασίας των ηλεκτρολόγων ηλεκτρολογικών 
καταστημάτων»; 

 
Οι ερωτώντες Βουλευτές 

Ξενογιαννακοπούλου Μαριλίζα 

 

Αβραμάκης Λευτέρης 

Αλεξιάδης Τρύφων 

Αναγνωστοπούλου Σία 

Αυγέρη Δώρα 

Αυλωνίτης Αλέξανδρος 

Βαρδάκης Σωκράτης 

Βέττα Καλλιόπη 

Γκαρά  Νατάσα 

Γκιόλας Γιάννης 

Ελευθεριάδου Τάνια 

Ηγουμενίδης Νίκος 

Θραψανιώτης Μανόλης 

Καλαματιανός Διονύσης 

Κασιμάτη  Νίνα 

Κάτσης Μάριος 

Καφαντάρη Χαρά 

Λάππας Σπύρος 

Μάλαμα Κυριακή 

Μαμουλάκης Χάρης 
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Μάρκου Κώστας 

Μπαλάφας Γιάννης 

Μπάρκας Κώστας 

Μωραϊτης Θάνος 

Νοτοπούλου Κατερίνα 

Παπαδόπουλος Σάκης 

Παπαηλιού Γιώργος 

Παπανάτσιου Κατερίνα 

Πούλου Γιώτα 

Ραγκούσης Γιάννης 

Σαντορινιός Νεκτάριος 

Σκουρλέτης Παναγιώτης (Πάνος) 

Συρμαλένιος Νίκος 

Τζούφη Μερόπη 

Τόλκας Άγγελος 

Τριανταφυλλίδης Αλέξανδρος 

Φάμελλος Σωκράτης 

Φίλης Νίκος 

Φωτίου Θεανώ 

Χαρίτου Δημήτρης 

Χατζηγιαννάκης Μίλτος 

Χρηστίδου Ραλλία 

Ψυχογιός Γιώργος 

 




